

# Welcome to ***“EX-FACTORY”*** !

“EX-FACTORY” is one of the European import brand porcelain & glassware shop in Japan.

“EX-FACTORY” has a wide variety of top brand porcelain & glassware from Europe at reasonable offer.

You can use wide varieties of credit cards including VISA, MASTER, China UnionPay and others.

Foreign shoppers are entitled to buy the goods TAX-FREE.

Tax refund only applies to non-residents of Japan (e.g. tourists) within six months of arrival and before departing Japan.

It is restricted to products that will be carried out of Japan by the claimant.

- If you have your passport with you now and purchases made in one day at this shop is ¥5,000 (excluding tax) or more then you may apply for “TAX-FREE” shopping.
- Claims must be made by the owner of the passport in person, copy of the passport and other forms of ID are not accepted.

## BRAND LIST

WEDGWOOD

MEISSEN

HEREND

ROYAL COPENHAGEN

RICHARD GINORI

BACCARAT

HERMES

ARABIA

IITTALA

SWAROVSKI....etc.

*Enjoy your time at “EX-FACTORY” !*

歡迎光臨！

## 歐洲進口名牌洋陶器・玻璃製品專門店 “EX-FACTORY”

“EX-FACTORY”店是最安心的歐洲進口名牌洋陶器・玻璃製品專門店。

歐洲頂級名牌洋陶器・玻璃製品應有盡有。價格非常合理的購物樂趣。

可使用 VISA, MASTER, 銀聯等各種信用卡。

來日旅遊者可免稅購買。

免稅對象為不在日本居住或入境後逗留不滿六個月的外國顧客、並將所購買的商品親自帶出日本境外使用時、才有資格辦理免稅手續。還必須符合以下條件。

敬請留意：不能使用護照複印件及其他證件辦理免稅手續、也不能由他人代替辦理。

※要在本店一天之內購物總額超過 5,000 日元（不含稅）以上。

※申請免稅時、請出示護照等。不接受護照複印件。（必須出示護照原件、否則不可免稅。）

### 名牌名單

WEDGWOOD

MEISSEN

HEREND

ROYAL COPENHAGEN

RICHARD GINORI

BACCARAT

HERMES

ARABIA

IITTALA

SWAROVSKI.....etc.

**請享受購物的樂趣！**

いらっしゃいませ！ “EX-FACTORY” へようこそ！

“EX-FACTORY” は信頼と安心の輸入ブランド洋食器&ガラス製品の専門店です。  
ヨーロッパの一流ブランドを豊富に取り揃えており、お値段も非常にリーズナブルです。  
お買い物の際には VISA, MASTER, 銀聯カード他、各種クレジットカードがご利用いただけます。

訪日旅行者の方は免税でのお買い物をお楽しみいただけます。

免税の対象となるのは短期滞在等の在留資格で入国されてから 6 ヶ月以内の非居住者

(例：旅行者)の方が、お買い上げ品をご本人が日本国外へ持ち出す場合に限りです。

免税申請はパスポートに記載されているご本人自身が手続きをし、パスポートのコピー、  
その他の身分証明書を使用しての申請手続きは行えません。

※パスポートを今お持ちで、弊社にて 1 日で 5,000 円（消費税含めず）以上お買い上げの場合、消費税の免税申請手続きを受けることができます。

※免税申請の際、パスポートの提示が必要となります。パスポートのコピーではお受けできません。（パスポート本体でないと免税できません。）

## ブランドリスト

ウエッジウッド

マイセン

ヘレンド

ロイヤル・コペンハーゲン

リチャードジノリ

バカラ

エルメス

アラビア

イッタラ

スワロフスキー…等

どうぞ “EX-FACTORY” でのお買い物をお楽しみください！